
Komisla GosPodarki Mieiskiel

i OchronY Srodowiska

Rady lvliasta WlcclaYrek
PROTOKoT NR 8/2017

Z POSIEDZENIA KOMISJI GOSPDARKI MIEJSKIEJ I OCHRONY SRODOWISKA

RADY MIASTA WTOCT.AWEK

z dnia 20 czerwca 2017 roku
pod przewodnictwem radnego Pana Stanislawa Wawrzonkoskiego,

kt6re odbyfo siq w siedzibie Urzedu Miasta Wfoclawek sala 302.

Proponowanv porzadek obrad:

1. Sprawy organizacyjne:

a) otwarcie obrad,

b) stwierdzen ie quorum,

cl przylqcre protoKofu nr / z onta I/.u5.2u1/(.
d) zmiany do porzqdku obrad.

2. Informacja na temat aktualizacji mapy akustycznej dla miasta Wloclawek.

3. Wypracowanie stanowiska przez Komisjq w zwiqzku z petycjq mieszkaic6w w sprawie
budowy miejsc postojowych wzdlu2 budynku przy ul. Kujawskiej 9 we Wlocfawku.

4. Projekt uchwaty w sprawie przyjqcia Raportu z wykonania ,,Programu
ochrony jrodowiska dla miasta Wloclawek na lata 2014 - 2017 z perspektywq na lata
20L8 - 702L" , za lata 2074 - 2016.

5. Projekt uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej.

6. Projekt uchwaly w sprawie zaliczania niekt6rych ulic/d169 wewnQtrznych do kategorii

d169 gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.

7. Projekt uchwaly w sprawie regulaminu utrzymania czysto(ci i porzqdku na terenie
G rninv Miasto Wtoclawek.

8. Projekt uchwaly zmieniajqcej uchwatq w sprawie okre6lenia wzoru deklaracji o

wysokoSci opiaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez

wia6cicieli nieruchomo(ci poto2onych na terenie Gminy Miasto Wloclawek oraz

okreilenia warunk6w itrybu skladania deklaracji za pomoca 6rodk6w komunikacji

elektron iczne.j.

9. Projekt uchwaly w sprawie okre5lenia szczeg6lowego sposobu i zakresu 6wiadczenia

usiug w zakresie odbierania odpad6w komunalnych od wla(cicieli nieruchomoici i

zagospod a rowa n ia tych odpad6w, w zamian za uiszczonq przez wta6ciciela

nieruchomoici optatq za gospodarowanie odpadami komunalnymi.
L0. Projekt uchwafy w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi P , H S na

dzialalno6i Prezydenta Miasta Wloclawek i podtrzymania stanowiska wyraionego w

pchwale Nr XXIX/19/2017 Rady Miasta Wloclawek z dni127.lutego 2017 r.

11. Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi P H S na

dzialalno(i Prezydenta Miasta Wloclawek ipodtrzymania stanowiska wyraionego w

Uchwale Nr XXIX/20/2O!7 Rady Miasta Wtoclawek z dnia 27 lutego 2017.



Ad. 1

Sprawy organizacyjno-porzqdkowe.

w posiedzeniu, kt6remu przewodniczyl radny stanisfaw wawrzonkoski przewodniczqcy
Komisji udzial wziqli czlonkowie Komisjioraz zaproszenigoicie wg. listy obecno6ci stanowiQceJ
zalqcznik do niniejszego protokotu. o godzinie 9: 00 przewodniczacy Komisji otworzyl obrady,
po powitaniu czlonk6w Komisji oraz gosci poinformowal, ii zgodnie z listq obecno6ci w
posiedzeniu uczestniczy 6 czlonk6w Komisji, co wobec skiadu wynoszEcego 9 os6b stanowr
quorum i pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. przewodniczqcy poinformowal,
i2 w Biurze Rady Miasta znajdowaly siq do wglqdu protok6l Nr 7 z dnia 17.0s.2o1,7 roku, z

kt6rym czionkowie mogli siq zapoznai iwniedt swoje uwagi.
Wobec braku uwag ze strony czlonk6w Komisji protok6l zostai przyjqty w drodze
przeprowadzonego gfosowania. Za jego przyiqciem radni opowiedzieli sig jednomyflnie.
Nastqpnie Przewodniczqcy poinformowat cztonk6w Komisji o rozszerzeniu porzqdku obrad o
projekt uchwaly w sprawie udzielania bonifikat i wysokosci stawek procentowych przy
zbywaniu prawa wlasnosci nieruchomoSci gruntowych, stanowiqcych wlasnoit Gminy Miasto
wloclawek, na rzecz czlonkdw wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6tdzielni mieszkaniowycn,
celem poprawy warunk6w zagospoda rowa nia nieruchomojci przyleglych. przewodniczqcy
Komisji poddaf pod giosowanie rozszerzony porzqdek obrad. w wyniku przeprowadzonego
glosowania za przyjqciem rozszerzonego porzqdku obrad opowiedziaio siq 4 cztonk6w komisji,
przy 2 glosach wstrzymujEcych siq i braku glos6w przeciwnych.
Wobec powyiszego Komisja podjqla obrady wedlug rozszerzonego porzqdku.

Ad. z

Informacja na temat aktualizacji mapy akustycznej dla miasta Wloclawek.
n Prezes F

Gda6sk wvkonawca zadania, informujqc,2e pierrrusza mapa akustyczna dla miasta wlociawer
zostaia wykonana w roku 2012. Mapa akustyczna miasta wloclawka speinia wymagania
zawarte w ustawie Prawo ochrony Srodowiska oraz w Dyrektywie unii Europejskiej. Mapa
aktualizowana jest, co 5lat. w tym roku takq aktualizaciq przeprowadzono. Zakres prac
obejmowal miqdzy innymi, aktualizacje Numerycznego Modelu Terenu o(az
Tr6jwymiarowego Modelu Zabudowy dla potrzeb mapy akustycznej. opracowane zostafy
dane dotyczEce geometrii osi dr6g, tor6w kolejowych i zakiad6w przemyslowych. Na
podstawie obliczeri, z wykorzystaniem wymienionych danych, opracowana zostata mapa
akustyczna obejmuiqca wszystkie istotne ir6dta halasu. w szczeg6lnoici wykonane zostaiy
imisyjne mapy halasu, kt6re stanowiE podstawowe ir6dlo informacji o klimacie akustycznym
na terenie wtoctawka. Mapy imisyjne pokazuiq rozklad poziomu halasu na obszarze miasta.
Zostafy one wykonane oddzielnie dla nastqpuiQcych ir6del halasu: drogowego,
przemysiowego i kolejowego. opracowano mapy przekroczei poziomu dopuszczaln ego(ma py
teren0w zagro2onych hataser:n) dla ww. irotJel przy wykorzystaniu dtugookrei'sdurych
wskalnik6w poziom6w hatasu Lplr/xiLN wskalnik Lowu oznacza ujredniony halas calodobowv,
natomiast wskainik Lr tj. wska2nik nocny pokazujqcy poziom hatasu w nocy.



we wloclawku dla mieszkaric6w najbardziej uciq2liwym jest halas drogowy. Naleiy podkresrii,
ze po oddaniu do uiytku pobriskiej autostrady 41, wierkodi powierzchni miasta oraz iroie
mieszkaric6w nara2onych na przekroczenie norm halasowych znacznie spadla. Nie
stwierdzono nara2enia na przekroczenia norm hatasowych w przypadku haiasu korejowego.
w przypadku hatasu przemystowego sytuacja nie uregia zmianie. zwiqzane jest to gr6wnie ze
zmniejszeniem ilosci pociqg6w towarowych oraz poipiesznych. por6wnuiqc aktuarne wyniki
mapowania do tych z roku 2012 nale2y stwierdzii poprawe w zakresie zar6wno ekspozyclr na
halas, jak i nara2eri na przekroczenia norm akustycznych w odniesieniu do powierzchni miasta
oraz mieszka6c6w.

Wobec braku glos6w do dyskusji, przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie przyiqcie
Informacji na temat aktualizacji mapy akustycznej dla miasta Wfoclawek.
W wyniku przeprowadzonego glosowania za przyjqciem ww informacji pozytywnie
opowiedzialo siq 8 cztonk6w komisji, przy braku glos6w przeciwnych iwstrzymujqcych sig.

Ad.3
Wypracowanie stanowiska przez Komisjq w zwiqzku z petycjq mieszka6c6w w sprawie
budowy miejsc postojowych wzdlui budynku przy ul. Kujawskiej 9 we Wloclawku.
Wprowadzenia do zagadnienia dokonal Pan Dariusz Oleinik Zastepca Dvrektora Wvdzialu
lnwestvcii, kt6ry poinformowar, ie przy obecnym stanie prawnym istnieje taka moiriwo5c, are
tylko z zachowaniem parkowania r6wnoregrego do jezdni, poniewa2 pas drogowy ma ok. 5m,
wiqc inne parkowanie nie jest mo2liwe, czyli parkowanie r6wnolegle jeszcze z mo2liwoscrq
budowy 1,5 m chodnika wzdlu2 tego parkingu. Nie ma moiriwo6ci innych rozwiqzari, poniewa2
dalszy teren stanowi wlasnoii sp6tdzielni mieszkaniowej. problemem tego parkingu wzdluZ
ulicy, byloby to, 2e 6 drzew trzeba by wyciqi, a miejsc parkingowych do utworzenia byloby ox.
10 r6wnolegiych do jezdni.

Radnv Krzvsztof Kukucki zapytal, czy Urzqd kontaktowal siq w tej sprawie ze sp6idzierniq
Mieszkaniowq.
Radna Ewa Szczepa6ska, natomiast zapytala ire faktycznie potrzebnych jest mieJsc
parkingowych, czy tyle ile jest podpis6w na petycji czy wiqcey.
zastepca wl Pan Dariusz oleinik odpowiedzial, 2e na pewno potrzebnych jest duio wiqcej
miejsc parkingowych, oraz, ie konsultacji ze Sp6ldzielniq Mieszkaniowq nie bylo, tylko z
mieszkadcami-

Po zakoriczonej dyskusji Przewodniczqcy Komisji odczytal propozyciq stanowiska Komisji
Gospodarki Miejskiej i ochrony srodowiska w sprawie petycji mieszkaric6w budynku przy ur.
Kujawskiej 9 we Wloclawku.

Stanowisko stanowi zalqcznik do protokolu.

Przewodniczqcy Komisji stanisiaw wawrzonkoski poddal pod grosowanie ww stanowisko.
W wyniku przeprowadzonego gtosowania za przyjqciem stanowiska pozytywnie
opowiedziaio siq 8 cz.lonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych iwstrzymujqcych siq.



Ad.4

Projekt uchwaly w sprawie przyiqcia Raportu z wykonania,,programu ochrony irodowiska
dla miasta wfoclawek na lata 2014 - 2017 z perspektywq na lata 2oLg - 202L",2a lata 2014
- 2016.
Wprowadzenia do pro.jektu uchwaly dokonala Dvrektor Wvdziatu Srodowiska pani Monika
szudzikowska informuiqc, iz niniejszy raport stanowi rearizaciq obowiqzku, o kt6rym mowa w
art. 18 ust. 2 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001r. prawo ochrony drodowiska. wymieniony artykur
wskazuje, ie z wykonania program6w ochrony 5rodowiska organ wykonawczy powiatu i gmrny
sporzqdza, co 2 lata raporty, kt6re przedstawia siq radzie powiatu lub radzie gminy. program
ochrony irodowiska dla miasta wloclawek na lata 2014 - 2or7 z perspektywe na lata 201g -
2021. zostal przyiqty Uchwatq Nr vll/42/2o75 Rady M iasta wtoclawek z dnia 2T kwietn ia 20 i.5
roku. Program omawia stopiefi realizacji zadarl zawartych w programie w latach 2014-2076.
Zr6dtem danych zebranych w Raporcie sq informacje uzyskane od wydziar6w Urzqou,
jednostek, sp6lek miejskich, instytucji, organizacji oraz podmiot6w gospodarczych. Rapon
przedstawia szczeg6towo wszystkie dziatania realizowane w ramach cel6w i priorytetow
przyjqtych w programie. W ramach realizacji zadari z Programu ochrony :irodowiska dla mrasta
wloclawek najwiqcej irodk6w finansowych zostalo przeznaczonych na ochronq klimatu
akustycznego w ramach zadania wspieranie i realizacja inwestycji wplywa.jqcych na
zmniejszenie uciq2liwo3ci halasu komunikacyj nego, a realizowane przedsigwziqcia dotyczyly
przebudowy, budowy i modernizacji drdg na terenie miasta. Duie naklady finansowe zostafy
poniesione na realizacjg zadai dotyczqcych ograniczenia zuiycia energii iochronq powietrza.
w latach 2014-2076 w pelni wykonane zostaiy zadania, dotyczace termomod ernizaclr
budynk6w uiyteczno(ci pubricznei, budynk6w wielorodzinnych adm in istrowanych przez
wsp6lnoty isp6ldzielnie Mieszkaniowe. Realizacja tego celu przyczynila siQ do zmniejszenia
zapotrzebowania na cieplo, co pozwolilo na ograniczenie niskiej emisji i poprawq stanu
powietrza w mie:icie. czqdi przedsiqwziqi z zakresu ochrony 5rodowiska przed haiasem i

ochrony powietrza.iest ze sobq zbie2na. sq to gl6wnie zadania dotyczqce modernizacji d169
oraz usprawnienia komunikacji w mreicie. w latach 2014-20L6 w ramach zadania rozw6j
gospodarki wodno-6ciekowej ( spelnienie wymagari prawa krajowego i dyrektywy UE)
kontynuowano zadania w ramach projektu Gospodarka wodno-:iciekowa w aglomeraclr
woclawek ll etap. w tym okresie byly one skoncentrowane na zadaniach inwestycyjnycn
zwiEzanych m.in. z budowq imodernizaciE sieci wodociqgowej i kanarizacyjnej. zadania te
finansowane byty z Programu operacyjnego Infrastruktura isrodowisko, z pozyczki ptatniczej
wojew6dzkiego Funduszu ochrony Srodowiska i Gospodarki wodnej w Toruniu i ze irodk6w
wlasnych MPWiK sp. zoo. w wiqkszo6ci zostaty zrearizowane zadania z zakresu ochrony
przyrody, krajobrazu i las6w. wykonano szereg prac zwiqzanych z nasadzeniem drzew oraz
urzqdzaniem, utrzymaniem ipierqgnaciq ziereni. wykonano zabiegi pierqgnacyjno-san ita rne
drzew w lasach paristwowych i komunalnych. promowano wir6d mieszka6c6w oraz
plac6wkach o:iwiatowych dziaiania proekologiczne o charakterze cyklicznym np. konkursy r

turnieje zwiEzane z ideq ochrony:irodowiska i ekorogiq, rajdy ekorogiczne, akcje, szkorenia i
informacje dostarczane w prasie lub Internecie. przedsiqwziqcia realizowane w latach 2014-
2016 w duiej mierze przyczynily siq do poprawy warunk6w drodowisioi,vych w mie(cie, Na
podstawie przeprowadzonej anarizy rearizacji cel6w przyiqtych w programie ochrony
Srodowiska mo2na stwierdzii, 2e znaczna wiqkszoji zadari zostala zrealizowana pranowo.
czq(i zadarl jest w trakcie rearizacji, ze wzgrqdu na to, ie sq one wdra2ane etapowo w
poszczeg6lnych latach, co wynika r6wnie2 z wieroretniego pranu Inwestycyjnego. Niekt6re z
zadah majq charakter ciqgly, np. zadania wynikajqce z bie2qcej dzialalnojci administracyjnel



poszczegdlnych jednostek. pozostaie przedsiqwziqcia bqdq arbo rearizowane w latach
kolejnych, albo ich realizacj a z przyczyn finansowych nie bqdzie kontynuowana. Zmiany sranu
srodowiska widoczne sq dopiero w dlu2szej perspektywie czasowei, dratego te2 niniejszy
Raport z realizacji cel6w i zadari, okreilonych w programie ochrony drodowiska nie jest
Jeonoznacznym odzwiercied len iem efekt6w realizacji programu. Zaawansowanie realizacli
celow i zadaf ekologicznych jest z162nicowane. przyczynq lego sE przed wszystkim
niedostateczne irodki finansowe, a tak2e np. zbyt drugie i skomprikowane procedury
przetargowe. Powy2sze dziarania w poiqczeniu z rearizaciq zadari o charakterze edukacyjnym
w duZej mierze przyczyniq siq do poprawy, jako6ci 5rodowiska na terenie miasta. Realizacja
zadari w latach 2014-2015 zawartych w poszczeg6rnych obszarach tematycznych daje
podstawy do osiqgniqcia przyiqtych cer6w i priorytetowych kierunk6w dziatari programu
ochrony 6rodowiska, zgodnych z poritykq ochrony 6rodowiska, a tym samym gwaranrure
zr6wnowa2ony rozw6j miasta.
wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie projekt
uchwaly w sprawie przyjqcia Raportu z wykonania ,,programu ochrony jrodowiska dla miasta
wloctawek na lata 2014 - 2017 z perspektywq na rata 2org * zo2r- , za lata 2or4 - 2oLG.
w wyniku przeprowad zonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziaro siq 8
czionk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokoiu.

Ad. 5

Projekt uchwaty w sprawie pozbawienia katetorii drogi powiatowej.

informuiqc,2e w zwiqzku z potrzebq podniesienia standardu drogi, kt6rej aoty-y r.f,*JJ
zaliczenia jej do kategorii drogi wojew6dzkiei, Areiq Jana pawra I nare2y pozbawii kategorii
drogi powiatowej. Przedmiot uchwary zostar u zgodniony zzarzqdem wojew6dztwa Kujaw!ko-
Pomorskiego. W zwiqzku z powyiszym prosi o podjqcie uchwaly przez Radq.
Wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddal pod gtosowanie projekt
uchwaly w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej,
W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywneJ opinii opowiedziato sie g
czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Wprowadzenia do projektu dokonal Zqstepca Dvrektora4astepca Dvrektora MZUK|D pan Tomasz Smolifiski

Ad.6

Projekt uchwaly w sprawie zaliczania niekt6rych ulic/d169 wewnetrznych do kategorii d169
gminnych oraz ustalenia ich przebiegu.
Wprowadzenia do projektu uchwalv dokonal
Smoliriski informu.jqc, 2e potrzebab-a zakwalif ikowania kolejnych d169 wewnqtrznych,.-
posiadajqcych status ulic, do kateg;lii d169 gminnych wynika z koniecznojci regulowanra
kategoryzacji d169 na terenie miasta wrocrawek. w zwiqzku z tym nastQpuiqce urrce: 20
stycznia, Bojariczyka, Celulozowa, polna, prusa, przemysiowa, skalna, starodqbska i
Zagajewskiego, stanowiq uzupetnienie sieci d169 powiatowych igminnych i porqczenia miqdzy
drogami publicznymi, a tworzEcymi siq i rozrastajqcymi osiedrami mieszkaniowymi, slu2a



lokalnemu ruchowi korowemu. Biorqc powy2sze pod uwagq argumenty nare2y stwierdzic, ze
podjQcie uchwaty jest zasadne.
wobec braku gtos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddai pod glosowanie projekt
uchwaty w sprawie zaliczania niekt6rych uric/d169 wewnqtrznych do kategorii drdg !minnycn
oraz usta len ia ich przebiegu.
w wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq g
cztonk6w Komisji, przy braku gios6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 7

Projekt uchwaty w sprawie reguraminu utrzymania czystosci i porzqdku na terenie Gminy
Miasto Wloclawek.
Ad.8

Projekt uchwaly zmieniaiqcej uchwarq w sprawie okreirenia wzoru dekraracji o wysokojci
oplaty za gospodarowanie odpadami komunarnymi sktadanej przez wraicicieri
nieruchomoici poloionych na terenie Gminy Miasto wloclawek oraz okrejlenia warunkow
itrybu skladania deklaracji za pomoca jrodk6w komunikacji elektronicznej.
Ad.9

Projekt uchwaly w sprawie okreirenia szczeg6fowego sposobu i zakresu swiadczenia usfugw zakresie odbierania odpad6w komunarnych od wraicicieri nieruchomofci i
zatospodarowania tych odpadriw, w zamian za uiszczonq przez wlaSciciela nieruchomojci
oplatq za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
Wprowadzenia do projektu uchwaly w pkt.7, pkt. g i pkt. 9 dokonat Dyrektor Wvdziaiu
Gospodarki Mieiskiei Pan Roman stawisi.iski. kt6ry poinformowat, ie podiqcie tych trzech
uchwal jest konieczne w zwiqzku z wprowadzeniem rozporzqdzenia Ministra srodowiska z
dnia 29 grudnia 2016 roku, w sprawie szczeg6lowego sposobu serektywnego zbierania
wybranych frakcji odpad6w. przepisy rozporzqdzenia okredlajq szczeg6towy spos6b
selektywnego zbierania wybranych frakcji odpad6w oraz wskazujq, kiedy wymog
selektywnego zbierania uwa2a siq za spetniony. w zwiqzku z powy2szym w pkt. z niniejsza
uchwaia zawiera, zatem zmiany narzucone rozporzqdzeniem oraz wynikaiqce z indywiduarnej
organizacji systemu gospodarki komunalnymi w Gminie Miasto wfoclawek.
Wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie projekt
uchwaly w sprawie reguraminu utrzymania czystojci iporzqdku na terenie Gminv Miasro
Wtoclawek.

w wyniku przeprowadzonego giosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziaro sie 6
czionk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Kontynuujqc swojq wypowiedi Dvrektor Wvdzialu Gospodarki Mieiskiei powiedzial,2e w pxr.
8 zachodzi konieczno6i wprowadzenia poprawek we wzorze dekraracji w czq6ci dot. ,,r.
ADNOTACJE URZEDOWE" i,,Obja6nienia w pkt.11. Jednoczeinie usuniqto pkt.12, kt6ry w
Swietle nowych uregulowa6 prawnych stal siq zbqdny.



Wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie projekt
uchwaty zmieniaiqcej uchwarq w sprawie okreirenia wzoru dekraracji o wysokodci oplaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wlascicieli nieruchomoscr
polo2onych na terenie Gminy Miasto Wloclawek oraz okre(lenia warunk6w itrybu skladanra
deklaracji za pomocE (rodk6w komunikacji elektronicznej.
w wyniku przeprowadzonego grosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziaro sie 6
czlonk6w Komisji, przy braku gios6w przeciwnych oraz braku gtosow wstrzymujacych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

w dalszej czqSci omawianych projekt6w uchwal pan Roman stawisiriski Dvrektor wvdzialu
dodal, 2e ww projekt uchwaiy w pkt. 9 zawiera r6wniei zmrany narzucone rozporzqdzeniem
oraz wynikaiqce z indywiduarnej organizacji systemu gospodarki odpadami komunalnymi w
Gminie Miasto Wloclawek. W zwiqzku z powyiszym zasadne jest podjqcie uchwaly w
proponowanym brzmieniu.
Wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddal pod glosowanie projekt
uchwaly w sprawie okre(lenia szczeg6lowego sposobu i zakresu iwiadczenia ustug w zakresie
odbierania odpad6w komunarnych od wlaicicieri nieruchomo6ci i zagospodarowa nia tych
odpad6w, w zamian za uiszczonq przez wta(ciciera nieruchomoici oplatq za gospodarowanie
odpadami komunalnymi.
w wyniku przeprowadzonego gtosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziaro sie 6
czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujEcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad.10

Projekt uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi p, H, S na
dziafalnoid Prezydenta Miasta wlocrawek i podtrzymania stanowiska wyraionego w
Uchwaf e Nr XXIX/19/2017 Rady Miasta Wfoclawek z dnia 27 lutego 2017 r.
rrzewoonrczacv nomrstr 5tanisfaw wawrzonkoski poinformowat, ie Komisja Gospodarki
Miejskiej i ochrony Srodowiska zaproponowara, aby w anarizowanej sytuacji zastosowai an.
239 k.p.a., zgodnie, z kt6rym, w przypadku, gdy skarga, w wyniku jej rozpatrzenia, zostata
uznana za bezzasadnq ijej bezzasadno(i wykazano w odpowiedzi na skargq, a skarzqcy
ponowif bez wskazania nowych okoliczno(ci - organ wlasciwy do jej rozpatrzenia moie
podtrzymai swoje poprzednie stanowisko z odpowiedniq adnotacjE w aktach, oez
zawiadamiania skariqcego, stqd podtrzymanie przez Radq poprzedniego stanowiska w
sprawie skargi wymaga podjqcia uchwafy.
Wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczEcy Komisji poddal pod giosowanie projekt
uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi p H s , na dziaiarnoii
Prezydenta Miasta wlocrawek i podtrzymania stanowiska wyraionego yv_ Uchware Nr
XXIX/Lg /2077 nady"tr,iijsta Wroctawek z dnia 27lutego 2017 r.
W wyniku przeprowadzonego grosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo sie 6
czlonk6w Komisji, przy braku gtos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujqcych siq.

Opinia stanowi zalqcznik do protokofu.



Ad.11

Projekt uchwaty w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi p H S na
dziafalnoid Prezydenta Miasta wrocfawek i podtrzymania stanowiska wyraionego w
Uchwaf e Nr XX|X/2O/ZAL7 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lute1o ZOL7.
Przewodniczacv Komisir stanislavu wawrzonkoski wyjasnit, 2e r6wniei w drugim projekcie
uchwaly Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zaproponowala, aby w
analizowanej sytuacji zastosowai art. 239 k.p.a., zgodnie, z kt6rym, w przypadku, gdy skarga,
w wyniku jej rozpatrzenia, zostala uznana za bezzasadnq i jej bezzasadno:ii wykazano w
odpowiedzi na skargq, a skar2qcy ponowil bez wskazania nowych okoriczno(ci - organ
wlasciwy do jej rozpatrzenia mo2e podtrzymai swoje poprzednie stanowisko z odpowiedniq
adnotacjE w aktach, bez zawiadamiania skar2qcego, stqd podtrzymanie przez Radq
poprzedniego stanowiska w sprawie skargi wymaga podjqcia uchwaly.
wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddai pod glosowanie projekt
uchwaly w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi p H s na dziaralnosc
Prezydenta Miasta wtoclawek i podtrzymania stanowiska wyra2onego w Uchwale Nr
XXIX/ 79 /2OI7 Rady Miasta Wloclawek z dnia 27 lutego ZOIT r.
W wyniku przeprowadzonego grosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedziaro siq 6
czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz braku glos6w wstrzymujacych sie.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Ad. 12

Projekt uchwaty w sprawie udzielania bonifikat iwysokoici stawek procentowych przy
zbywaniu prawa wlasnosci nieruchomoici gruntowych, stanowiqcych wlasnodd Gminy
Miasto wloclawek, na rzecz czionk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6fdzielni
mieszkaniowych, celem poprawy warunk6w zagospodarowania nieruchomosci przyleglych.
wprowadzenia dokonai Kierownik Referatu Nieruchomoici Janusz Tvrala, informuiqc, ie w
imreniu Prezydenta wnosi projekt uchwaly w przedmiocie wyra2enia zgody przez Radq na
zastosowanie bonifikat. sprzedai terenu na uzupelnienie posiadanych nieruchomo6ci,
umo2liwi wsp6lnotom mieszkaniowym isp6tdzielniom mieszkaniowym nie tylko racjonalne i

prawidlowe funkcjonowanie oraz zagospodarowa nie nieruchomo6ci, ale przede wszystkim
spowoduje regulacjq stan6w faktycznych. W zwiqzku z powy2szym, zasadnym jest podjqcre
proponowanej uchwaly.
Wobec braku glos6w w dyskusji przewodniczqcy Komisji poddat pod glosowanie projekt
uchwaly w sprawie udzielania bonifikat iwysokodci stawek procentowych przy zbywaniu
prawa wiasnoSci nieruchomosci gruntowych, stanowiEcych wlasnoii Gminy Miasto
wloclawek, na rzecz czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6tdzielni mieszkaniowycn,
celem poprawy warunk6w zagospoda rowa nia nieruchomojci przylegtych.
W wyniku przeprowadzonego giosowania za wydaniem pozytywnej opinii opowiedzialo siq 5 _ --czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przEciwnych oraz 1 glosie wstrzymujqcym siq.

Opinia stanowi zafqcznik do protokolu



ac.l3

Sprawy bieiqce i wolne wnioski.

Przewodniczqcy Komisji poinformowal o stanowisku pani sekretarz Miasta dot. wniosxu
Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony 5rodowiska w sprawie postulatu zwiEzku Zawodowego
kierowc6w Komunikacji Miejskiej przy MpK Sp. zoo przywr6cenia 100% ulg za przejazd, w
kt6rym okre(lono, i2 wnioskodawca winien okreilii skutki finansowe oraz wskazai lr6dfo
sfinansowania realizacji postulatu. przewodniczEcy dodal, ie Zwiqzek Zawodowy obecnie nie
bqdzie wnioskowal w przedmiotowej sprawie.

Wobec wyczerpania porzqdku obrad przewodniczqcy Komisji zakoriczyl posiedzenie.

Nd tym protok6l zokortczono

Obradom przewodniczyf

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Sp. E.Pranik



Stanowisko Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska wypracowane w sprawie petycji
mieszkaic6w budynku pzy ul. Kujawskiej 9 we Wloclawku.

W dniu 04 naja2017 r, mieszkahcy posesji zlokalizowanej pey ul, Kujawskiej 9 we Woclawku

zlo2yli do Rady Miasta Wloclawek petycjg, kt6ra skierowana zostala pod obrady Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska celem jej rozpatzenia oraz wypracowania stanowiska pod obrady Rady

Miasta pzy pi6mie z dnia 30 maja br. znak BRM.152.1.2017 pnez Pzewodniczqcego Rady Miasta.

Petycja mieszkancow dotyczy podjgcia pzez wladze samozqdowe naszego miasta

stosownych dzialai zmiezaj4cych do budowy miejsc postojowych wzdtu2 budynku pzy ul. Kujawskiej

9, co pozwoli rozwiEzat, problem parkowania pzy posesji a tak2e poprawi komfort pzejazdu pojazdom

ulicq Kujawskq.

Zdaniem mieszkaricow problem z parkowaniem pojazddw poglgbil siq wraz ze zlikwidowaniem

parkingu pzy ul, Kujawskiej 24, a tak2e ze zwigkszeniem ruchu pojazd6w do usytuowanych w tej

okolicy obiekt6w handlowych.

Na podkre3lenie zasluguje fakt, i2 propozycjq, o kt6rq postulujq mieszkaficy popiera

Spoldzielnia Mieszkaniowa ,,Poludnie", kt6ra wyrazila gotowo6c do udzialu w konsultacjach dotyczqcych

rozmieszczenia poslulowanych miejsc parkrngowych na wskazanym terenie,

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska zapoznala siq r6wnie2 ze slanowiskiem

Prezydenta Miasta Woclawek w pzedmiocie omawianego zagadnienia, zawartego w korespondencji z

dnia 23 maja 2017 r. znak 0PIK.BOI/. 1 52.34.201 7.

Ze wskazanej odpowiedzi wynika, 2e z powodu braku mo2liwo5ci finansowych uzqdzenie w

roku bie2qcym ww, miejsc postojowych nie jest mo2liwe z uwagi na znaczne obciq2enie finansowe

bud2etu miasta spowodowane prowadzonymi izaplanowanymi upzednio inwestycjami drogowymi,

Niemniej jednak Prezydent Miasta poinformowal, 2e pzedmiotowa inwestycja zostanie

rozwa2ona do realizacji w latach nastQpnych, w zale2no6ci od posiadanych Srodk6w finansowych, a

takze zostanie zaproponowana do umieszczenia jej w wieloletnim programie inwestycyjnym.

Po dokonaniu analizy zgromadzonego materialu majqc na wzglgdzie interes spoleczny

mieszkaic6w bloku pzy ul. Kujawskiej 9 we Woclawku, Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony

Srodowiska uznaje petycjg za zasadn4 lecz ze wzglgdu na ograniczenia finansowe podziela

stanowiska Prezydenta Miasta zawarte w pzytoczonej wy2ej korespondencji. Niemniej jednak Komisja

wnioskuje do Prezydenta Miasta o zabezpieczenie w bud2ecie samozqdu na rok 2018 Srodk6w

finansowych umo2liwiajqcych realizacjg zadania, o kt6re wnoszq mieszkahcy w pzedmiotowej petycji.



Komisja Gospcd,lrki Miejskier
i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.21.2017

Wfoclawek. 20 czerwca 2O!7r,

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr t8l20t7
Komisja Gospodarki Miejskiei i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 20 czerwca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta Wloctawek, podczas

obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowala poz6ywne opiniq do projektu uchwafy w

sprawie przyjqcia Raportu z wykonania ,,Programu ochrony Srodowiska dla miasta Wtoclawek

na lata 2014 - 2017 z perspektywq na lata 2078 - 2021" , za lata 2Ot4 - 2016.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecno6ci 8 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w

przeciwnych i wstrzymujqcych sig.

Miejskiej i ochrony Srodowiska



Komisja GosPodarki Mieiskiei

i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.22.2017

Wloclawek. 20 czerwca 2O77r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPfNtA Nr t9l20t7
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wfoclawek
z dnia 20 czerwca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta Wloctawek, podczas

obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowala pozytywna opiniq do projektu uchwaly
w sprawie pozbawienia kategorii drogi powiatowej.

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 8 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii czfonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomyilnie, przy braku gtos6w

przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Komisia GosPodarki Mieiskiel

i OchronY Slodowtsro.

RadY Miasta Wloclawex

BRM. 0014.2.23.20X.7

Wloclawek, 20 czerwca 2017r.

Prezydent Miasta Wloclawka

oPlNlA Nr 20/2017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wlocfawek
z dnia 20 czerwca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloctawek, podczas

obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowaia pozgywnE opiniq do projektu uchwaly
w sprawie zaliczenia niekt6rych ulic/d169 wewnetrznych do kategorii d169 gminnych oraz

ustalenia ich przebiegu.

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecno5ci 8 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w
przeciwnych i wstrzymujQcych sie.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Komi:ja Gospodarki Mieiskief

iOchrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.24.2017

Wtoclawek, 20 czerwca 2OI7r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 2U20U
Komisja Gospodarki Miejsklej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 20 czerurca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloctawek, podczas

obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowala pozytywnQ opiniq do projektu uchwaty

w sprawie regulaminu utrzymania czysto6ci i porzqdku na terenie Gminy Miasto
Wlociawek.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnoSci 6 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii cztonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomy5lnie, przy braku glos6w
przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

powoianiem

nislaw

Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Komisja Gospodarki Miejskiej
i Ochrony Srodowiska

.! | .rr:;..r: r.!r1-r1,,/,r.

BRM. 0014.2.25.2017

Wloclawek, 2O czerwca 2OL7r.

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 2212017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wfocfawek
z dnia 20 czerwca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas

obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowala pozytywnQ opiniq do projektu uchwaly
zmieniajqcej uchwalq w sprawie okreilenia wzoru deklaracji o wysokoSci oplaty za

gospodarowanie odpadami komunalnymi skladanej przez wla6cicieli nieruchomoSci
polo2onych na terenie Gminy Miasto Wtoclawek oraz okreilenia warunk6w i trybu

skladania deklaracji za pomocQ 6rodk6w komunikacji elektronicznej.

W wyniku gfosowania przeprowadzonego w obecno6ci 6 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii czfonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomy5lnie, przy braku glos6w

przeciwnych i wstrzymujEcych sie.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Komisia 6osPodarki Mielskiel

i OchronY Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.26.2017

Wloclawek, 20 czerwca 2OL7r.

Prezydent Miasta Wlocfawka

OPfNIA Nr 23l20t7
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloclawek
z dnia 20 czenivca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas

obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowala pozytywnQ opiniq do projektu uchwaly
w sprawie okreilenia szczeg6fowego sposobu i zakresu Swiadczenia ustug w zakresie

odbierania odpad6w komunalnych od wfaScicieli nieruchomoici i zagospodarowania

tych odpad6w, w zamian za uiszczonq przez wlaSciciela nieruchomoici opfatQ za

gospodarowanie odpadami komunalnymi.

W wyniku glosowania przeprowadzonego w obecnodci 6 radnych za wydaniem

pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomySlnie, przy braku glos6w
przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Komisia GosPodarki Mieiskiel

i dchronY Srodowiska

RadY Miasta Wlocfawek

BRM. OOI4.2.27.20L7

Wloctawek, 20 czerwca 2017r

Rada Miasta Wfoclawek

OPINIA Nr 2412017
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wlocfawek
z dnia 20 czerwca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek, podczas
obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowafa pozytywnQ opiniq do projektu uchwaly
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi P H S na dziala Inoii Prezvdenta

Miasta Wtoclawek i podtrzymania stanowiska wyra2onego w Uchwale Nr XXIX/79/2077

Rady Miasta Wloclawek z dnia Zi lutego 2017 r.

W wyniku gtosowania przeprowadzonego w obecnoici 6 radnych za wydaniem
pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomy6lnie, przy braku gtos6w
przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



Konrisia Gospodarki Mief skiel

i Ochrony Srodowiska
Rady Miasta Wloclawek

BRM. 0014.2.28.2017

Wloclawek, 20 czerwca 2017t.

Rada Miasta Wfoclawek

OPINIA Nr 25l20U
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wloctawek
z dnia 20 czerwca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej iOchrony Srodowiska Rady Miasta Wtociawek, podczas

obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowata pozytywna opiniq do projektu uchwaly
w sprawie rozpatrzenia ponownej skargi P H 5 na dziaialno6i Prezvdenta

Miasta Wloclawek i podtrzymania stanowiska wyraionego w Uchwale Nr XXIX/2O/2017

Rady Miasta Wtoclawek z dnia 27 lutego 2017 r.

W wyniku glosowania prze prowadzonego w obecno5ci 6 radnych za wydaniem
pozytywnej opinii czlonkowie Komisji opowiedzieli siq jednomy6lnie, przy braku glos6w
przeciwnych i wstrzymujqcych siq.

Przewodniczqcy Komisji Gospodarki

Miejskiej i Ochrony Srodowiska



*T'i,"f?lij:;[:.#:;''
Wloclawek, 20 czerwca 2017r.

BRM. 0014.2.29.2017

Prezydent Miasta Wloclawka

OPINIA Nr 26l20U
Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska

Rady Miasta Wlocfawek
z dnia 20 czenuca 2017 roku

Komisja Gospodarki Miejskiej i Ochrony Srodowiska Rady Miasta Wloclawek,
podczas obrad w dniu 20 czerwca 2017 roku wypracowala pozgywnQ opiniq do projektu
uchwaly w sprawie udzielania bonifikat iwysokoSci stawek procentowych przy zbywaniu
prawa wtasnoSci nieruchomoici gruntowych, stanowiqcych wtasnoii Gminy Miasto
Wloclawek, na tzecz czlonk6w wsp6lnot mieszkaniowych oraz sp6ldzielni
mieszkaniowych, celem poprawy warunk6w zagospodarowania nieruchomoici
przyleglych.

W wyniku przeprowadzonego glosowania za wydaniem pozytywnej opinii
opowiedzialo siq 5 czlonk6w Komisji, przy braku glos6w przeciwnych oraz l glosie
wstrzymujqcym siq. W gtosowaniu wziqfo udzial 6 cztonk6w Komisji.

Miejskiej i Ochrony Srodowiska


